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Tisztelt Elnök Asszony!

"Mi indokolja, hogy a MÁV Rt. közel száz felsővezetőjének és menedzserének
bérét, jutalmát, prémiumát egy külső cég számfejtse és utalja át a
magánszámlákra?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Kóka János Gazdasági és Közlekedési Miniszter Úrhoz . A
kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A MÁV Rt. évek óta több tízmilliárdos pénzügyi, gazdálkodási nehézségekkel
küzd, katasztrofális gazdasági állapotban vergődik . A vasutasok sajnos már
nem tartoznak a legjobban fizetett, biztosnak mondott „nyugdíjas állásúak"
közé . Az állami támogatás folyamatos csökkentése a fejlesztések
elmaradásával, az utazás színvonalának zuhanásával, járatritkítással,
vonalak bezárásával, megszorító intézkedésekkel, 12 ezer vasutas
elbocsátásával jár .
Mindennek logikájában és erkölcsi megítélésében erősen ellentmond az a
tény, hogy a 2002-es kormányváltás óta a vezérigazgatósági menedzsment, a
„politikai munkatársak" viszont mesés összegeket keresnek a csőd szélén
táncoló MÁV-nál. Sőt, úgy hírlik, hogy mintegy száz felsővezető havi
járandóságait nem a MÁV Rt . - amúgy szakmailag felkészült, nagy létszámú
- pénzügyi-számviteli részlegénél kezelik . Minderre - nagy titkolódzás
közepette - egy külsős kft .-t bíztak meg nem is kis összegért .

Kérdezem Miniszter Urat, mi indokolja, hogy a MÁV Rt. közel száz
felsővezetőjének és menedzserének bérét, jutalmát, prémiumát egy külső cég
számfejtse és utalja át a magánszámlákra? Mibe kerül ennek a külső
gazdasági társaságnak a titokzatos munkája?
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